
Zápis č. 33 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 25.8.2011 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Jan Černý, Ing. Petra Kotolanová, Hana Krutišová, Libor Krutiš, Ing. 

Petra Dužíková, Ing. Petr Dužík, Magda Černá, Dušan Ferda a Mgr. Martin 
Zaplatílek. 

 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem: 
 
1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Malování křídou 
4. Volné návrhy 
 
2) Zprávy činovníků 
 
Předseda sděluje že zaslal jménem sdužení přání těmto nově narozeným dětem: Tomáš 
Zoufalý, Ševelová Šárka, Dalibor Haška. 
 
Dále sděluje, že na veřejném dětském hřišti již je nainstalovaný odpadkový koš (provedl 
Tomáš Fraiberg + Libor Krutiš) a také lavičky (vyrobil Radomír Pirožek, kovový materiál 
darovala fa. Castror, dřevo pila Soukup&Votava, opracování dřeva provedlo stolařství Hron 
& Hlavoň a Hana Plačková). Fotografie jsou na našich internetových stránkách. 
Předseda připravil návrh provozního řádu a po konzultaci s některými členy sdružení byl 
zaslal konečný návrh provozního řádu do výroby, zařizuje Monika Brustmannová. 
 
Dále sděluje, že správný účetní doklad od pana Suchého za habry jsme již obdrželi. 
Odborné zastřižené habrů a postříkání proti prorůstání trávy provedl Tomáš Fraiberg. 
 
Předseda dále děkuje všem, kdo se podílel na organizaci a přípravě Dětského dne. Zisk 
z dobrovolného vstupného 4.544 Kč byl rozdělen rovným dílem mezi oddíl kopané a SDH. 
Předseda připomíná, že v loňském roce se SDH i oddíl kopané vzdali svého podílu ve 
prospěch našeho sdružení a výstavby hřiště.  
Libor Krutiš navrhuje požádat obec, aby koš u hřiště vysypávali pravidelně obecní 
zaměstnanci. Předseda požádá starostu obce Ing. Kamila Ferdu.  
 
Dále předseda navrhuje, abychom zbývající habry vysadili kolem hřiště ještě před hodama 
(20.9.2011). 
 
3) Malování křídou  
 
Proběhne v neděli 11.9.2011 od 15h v Sadech, akce se uskuteční jen za příznivého počasí. 
Předseda připraví plakát a oznámí akci na obecním úřadě. Magda Černá navrhuje, s ohledem 
na aktuální stav finančních prostředků sdružení, kdy téměř všechny byly investovány do 
pořízení  hřiště, zakoupit na akci pouze křídy ve velkém balení a nekupovat malá balení pro 
každé dítě. Návrh přijat, předseda domluví a zajistí s jednatelkou Hanou Plačkovou pořízení 
kříd. 



Předseda žádá členy, kteří budou mít čas a chuť, aby napekli trochu cukroví. Burčák (bude-li) 
zajistíme od Plačků, případně může od jiného vinaře naší obce.  
 
4) Volné návrhy 
 
Mgr. Martin Zaplatílek sděluje, že připravuje podklady pro podání žádosti o dotaci na 
výsadbu zeleně v obci. Jelikož se jedná o dotační titul většího rozsahu, bude nutná spolupráce 
s obcí. 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 19:10. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


